

Request for Proposal: W6399-22-LJ93/B

Question 1:

How is this different from the previous solicitation W6399-22-LJ93/A? Is it that W6399-22-LJ93/A was not successfully awarded?

Answer 1:

A contract was not awarded for solicitation W6399-22-LJ93/A. A debrief conducted after the previous solicitation W6399-22-LJ93/A found that a lack of response for one of the criteria was due to an oversight, not an inability to meet the requirement.

Question 2:

From W6399-22-LJ93/A, we see the GPS location for the tower to be: 45.0994, -75.9123 – Please confirm this is correct.

Answer 2:

Correct.

Question 3:

What is the type/manufacturer of the tower at the Dwyer Hill Training Centre?

Answer 3:

Not releasable. There is plenty of space available for installation.

Question 4:

Can you supply the latest inspection report for the tower?

Answer 4:

Not releasable.

Question 5:

Who is the provider of the existing fibre communication link? This was identified as Rogers in the 2nd amendment for W6399-22-LJ93/A, please confirm this is correct.

Question and Answer 1

(Le français suit.)

Answer 5:

Correct.

Question 6:

In “Attachment 1 to Part 4” (Page 20 of 24), section 1.2, subsection “a”, there are missing references. These are replaced by “**Error! Reference source not found**” in two places in this section – can you clarify what each one references?

Answer 6:

Please see W6399-22-LJ93/B RFP Amendment 1.

Question 7:

Where in this bid can we specify that we are an Aboriginal Company listed in the Federal Indigenous Business Directory?

Answer 7:

You may submit a photocopy of your certificate, issued by Indigenous Services Canada (ISC), indicating that you are an Aboriginal Company listed in the Federal Indigenous Business Directory.

Demande de propositions : W6399-22-LJ93/B

Question 1:

En quoi est-ce différent de la sollicitation précédente W6399-22-LJ93/A? Est-ce que W6399-22-LJ93/A n'a pas été attribué avec succès?

Réponse 1:

Aucun contrat n'a été attribué pour la demande de soumissions W6399-22-LJ93/A. Un compte rendu effectué après la demande de soumissions W6399-22-LJ93/A a révélé que l'absence de réponse à l'un des critères était due à un oubli et non à une incapacité de satisfaire à l'exigence.

Question 2:

De W6399-22-LJ93/A, nous voyons la position GPS de la tour être: 45.0994, -75.9123 – Veuillez confirmer que c'est exact.

Réponse 2:

C'est bien ça.

Question 3:

Quel est le type/fabricant de la tour du Centre d'entraînement de Dwyer Hill?

Réponse 3:

Non libérable. Il y a beaucoup d'espace disponible pour l'installation.

Question 4:

Pouvez-vous fournir le dernier rapport d'inspection de la tour?

Réponse 4:

Non libérable.

Questions et réponses 1

Question 5:

Qui est le fournisseur de la liaison de communication par fibre optique existante? Cela a été identifié comme Rogers dans le 2e amendement pour W6399-22-LJ93 / A, veuillez confirmer que c'est correct.

Réponse 5:

C'est bien ça.

Question 6:

Dans l'« Appendice 1 de la partie 4 » (page 21 de 25), section 1.2, sous-section « a », il manque des références. Ceux-ci sont remplacés par «**Error! Reference source not found**» à deux endroits dans cette section – pouvez-vous préciser ce à quoi chacun fait référence?

Réponse 6:

Veuillez consulter W6399-22-LJ93/B RFP Amendement 1.

Question 7:

Où pouvons-nous préciser dans cette soumission que nous sommes une entreprise autochtone inscrite dans le Répertoire des entreprises autochtones fédérales?

Réponse 7:

Vous pouvez soumettre une photocopie de votre certificat, délivré par Services aux Autochtones Canada (SAC), indiquant que vous êtes une entreprise autochtone figurant dans le Répertoire des entreprises autochtones fédérales.